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Deltagere 
 

Formand –  
Morten C 

Næst Formand. – 
Morten H. 

Kassere –  
Kurt Laier 

Håndbold ‐ 
Martina 

Senior ‐  
Flemming  

Fodbold ‐ Abdi  
AFBUD 

Badminton‐ Kurt   Volley – Jan 
 

 

Gymnastik – Helle 
 

Sponsorudvalget – 
Mette  

     

Godkendelse af dagsorden 
 

Referat er godkendt, intet at bemærke 

Referat  
 

Sendes til Thomas Gerber som ligger dette på 
hjemmesiden. 

Bøgebjerg messe, oplæg fra Lars Biilmann 
 

Lars: Ansøgning til brand: A + L 
Byttepenge: Jan Villebro som afleverer mønter til 
Lars d. 29/10. Entre 25 kr. børn under 12 år. gratis 
Pasning af indgang: Kurt Laier og Morten C. fra 
9.45 til 12.30 Kurt og Susanne kl. 12.30‐15.00 
Alle udvalg prøver at finde en eller til entre og 
melder retur på sms til Lars på tlf. 52144867 
Mobile pay: Helle har sedler 
Gevinster: Afleveres i Bøgebjerg IF´s stand. og så 
flytter vi dem hvis ikke der er plads. Vi kan hjælpe 
med at udlevere. 
Spanske vægge: Dem kommer 5. og 6. kl. med  
Plantegning: Der sættes navne på alle pladser, 
borde og strøm planlægges lørdag. 
Ugeavisen: Får besked, så håber på en artikel før 
og efter. 
Det rigtige Faaborg: Kontakt til Henrik Poulsen 
Facebook: ikke afklaret endnu 
Oprydning: Fra kl. 15.30 ca. 4 pers. Hvert udvalg 
finder 1 pers. 
Klargøring lørdag kl. 11.00‐13/14: Jan Villebro, 
Thomas G. vi mgl. 1 pers. 
 
39 udstillere 47 standpladser: Lars mangler svar fra 
de sidste. 55 standpladser så der er 8 stande 
tilbage. 
Lars undersøger mulighed for A‐bukke ved Brugsen 
og evt. banner på hegn ved skolen eller ved John 
Madsen.  
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Nyt fra Sponsorudvalg 
 
Sponsorudvalgets arbejde med sponsorvæg ved 

fodboldbanen (Mette) 

 

Sponsorudvalget: Nye sponsoraftaler? 

Godkendelse ønskes. (Mette) 

Sponsorudvalg: OK sponsorat 

Om: beløbet, får vi nye kortholdere, moms mv. 

 
 

Bestyrelse: Når der er solgt og underskrevet 20 stk. 
sponsoraftaler, så må ”plankeværket” opføres. Når 
så det er opført, så må der sælges igen til den 
næste ”halve” langside. Mette skriver til Michael 
og Sacha så de begge ved besked 
 
 
Prisen på klubsponsor sættes ned fra 2.000 kr. til 
1.750 kr. ( Sponsor udvalg havde foreslået 1.500 
kr.   
 
Fremover bruges sponsor@boegbjerg‐if.dk i stedet 
for til Mette. 
 
Beløb fra OK er lidt mindre end det plejer at være, 
men sidste år fik vi 30% oveni pga. corana ”tilskud” 
fra OK Benzin. 

Nyt fra Hallen 
 

3 x yderdøre bliver skiftet, den nederste mod 
vejen, skal laves højere. Og der er kommet nyt flot 
gulv.  

KORT nyt fra alle udvalg 
‐ Håndbold 

 
‐ Senioridræt 
 
‐ Fodbold 

 
‐ Badminton 

 
‐ Volley 

 
‐ Gymnastik 

 

 
Der er kun et damehold i år. Der er ikke herre‐ 
spillere nok til at kunne stille hold. 
Intet nyt 
 
Ingen med fra Fodbold til mødet 
 
Der er kun meldt 40+ mix til turnering  
  
Der er kommet en anmodning til  kurser og 
afslutning og trøjer.  
Intet nyt 

 Hjælp til den kommende Bierfest (Helle) 
 

Mad ansvarlig: Kontakt til Slagter Popp samt styre 
mad samt oprydning 
Hjælpere til kl. 15.00 ca. til afrydning: 3‐4 stk. 
Hjælpere til kl. 20.00 til oprydning i hal: Ædru folk 
Spørg gerne i egne udvalg, og meld tilbage. 

Opdatering fra padeludvalget. (Helle, Kurt, Hanne, 
Stig og Morten C) 
Der er afholdt møde d. 8. september, og været 
besøg på Idrætscenter Ringe d. 13.9 
Hvor langt er vi i processen? 

Helle: Vi var i Ringe og spille Padel og prøve deres 
bane. Vi så en en‐til‐en bane. Proces i forhold til 
kommunen er ikke kommet videre. Pris ca. 
700.000 kr.  Ringe fik 200.000 i tilskud fra 
kommune pr. bane. Så vi skal nok regne med 
500.000 i hvert fald. Vi kan ikke rigtig få svar fra 
kommunen. Udviklingspuljer har vores fokus. 
Vi vil gerne se flere baner. BIF vil give 250.000 kr.  
Kassereren anbefaler at vi henligger midler ved 
årsskiftet, så vi ikke skal punge ud med det hele.  
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Hallen har måske 200.000 kr. som må flyttes, 
Michal er ved at undersøge det ved kommune. Vi 
afventer svar fra kommunen, svar uge 38. 

Regnskabsgennemgang (Kurt og Morten C) 

Holder budgettet samlet set for de enkelte udvalg, 

og for udvalgets enkelte poster? Hvis dette ikke er 

tilfældet, hvad er så forklaringen? Hvad tegner 

godt i forhold til det budgetterede? 

Kurt skal købe bolde til Badminton bolde, pris ca. 
17.000 kr. Bestyrelsen har sagt OK til at Kurt 
handler ind. Fokus på at holde udgifter nede, især 
hvis budgettet er overskredet.  
Jan V. det er en god idé, så alle tager ansvar. 
Fremadrettet gennemgås regnskab og budget hver 
3. måned. Så hvis man i et enkelt udvalg ved at der 
”flyttes” rundt på udgifter, så skal det lige aftales 
på et møde. Så fuld fokus på budgetterne til 2023 
budgetter skal mailes til Kurt Laier senest 1/12 
også et budgetmøde i starten af december. 

Generel opdatering fra udvalgene i forhold til 
opstart og medlemsantal (alle) 
Hvordan ser det ud i forhold til forventningerne? 
Går det godt? Er der nok deltagere på holdene? 
Skal vi gøre en indsats nogle steder a la for 
badminton? 

Jump er lidt presset, så måske der laves 
”introhold” også. 

Kreative ideer til hvordan vi får flere medlemmer i 
badmintonafdelingen (Morten C, Kurt J) 
Forslag kunne være i forhold til reklame, 
arrangementer, prøvehold, invitationsturnering 
med spisning etc. Har I andre nogle 
erfaringer/ideer som I vil bidrage med? 

Thomas G. laver ”plakat” til næste bøgeblad med 
”kampagne” Intro hold i november. Badminton 
udvalg tager bare kontakt til ham. Ring til Thomas, 
så kan han hjælpe med opslag til facebook.  

Angående møde med fodboldafdelingen, Stig og 
hallen d. 20.9 (Morten C) 
Formanden ønsker input til punkterne som de er 
præsenteret af fodboldafdelingen (se bilag 1) 

Dette møde er det kun forretningsudvalget der 
deltager i. Morten mener, at han bør tage mødet 
alene. Morten C. deltager på teams/zoom. Stig 
deltager nok også på mødet.  
 

Revision af procedurer og bestemmelser, aftaler 
etc. (Morten C) 
Jeg får en masse overleveret mundtligt, som jeg 
ikke kan læse mig frem til nogle steder, og som jeg 
bliver opdateret på når behovet opstår/en sag gør 
det nødvendigt. Jeg kunne godt tænke mig, at vi 
lagde et arbejde i at få nedskrevet noget af den 
"tavse viden", sådan så alle kan sætte sig ind i 
procedurer mv.? 
 
 
 

 
Dette punkt flyttes til næste møde. 
Hvad skriver vi ned? 
Alle bedes forberede punkter fra egen afdeling til 
næste møde. Og gerne hvis du har punkter vedr. 
det overordnede i bestyrelsen.  

Eventuelt 

 

1. Hjælps kursus tirsdag d. 11/10 skriv gerne 
til Alice hvis I vil med. Se opslag i 
Bøgebladet. Skriv gerne ud i jeres grupper 
om nogle vil med. 

Punkter til næste gang   
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NÆSTE MØDE:  Møde vedr. Messe torsdag d. 13/10 kl. 18.30‐19‐30  

Så intet møde i november men budgetmøde torsdag d. 8/12 kl. 18.30 

 

 

 

 

 

 


